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Vragen van het lid Özütok (GroenLinks) aan de Minister van Binnenlandse 
zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Gemeenten willen minstens twee 
miljard van het rijk» (ingezonden 22 juni 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Gemeenten willen minstens twee miljard van het rijk»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op deze oproep dat er minimaal € 2 mrd. extra nodig is 
voor gemeenten? 

Vraag 3
Deelt u de mening van de gemeenten dat de opschalingskorting van tafel 
moet nu de plannen om gemeenten op te schalen naar 100.000-plus 
gemeenten niet meer worden doorgevoerd? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wat is uw inschatting van het tekort dat gemeenten hebben voor het 
wegwerken van de tekorten in het sociaal domein? Wat gaat u, tot de 
uitkomsten van het AEF-onderzoek gereed zijn, concreet doen om de 
gemeenten die grote tekorten hebben, te ondersteunen? 

Vraag 5
Heeft u in beeld hoeveel gemeenten geen sluitende begroting hebben 
gepresenteerd voor 2020 en wat is uw verwachting voor de begrotingen van 
2021? 

Vraag 6
Heeft u in beeld hoeveel extra kosten gemeenten door de coronacrisis 
moeten maken en kunt u per categorie extra kosten aangeven hoe gemeen-
ten deze extra kosten moeten dekken en hoe gemeenten (gedeeltelijk) voor 
deze extra kosten worden gecompenseerd? 

1 https://www.binnenlandsbestuur.nl/financien/nieuws/gemeenten-willen-minstens-twee-miljard-
van-het.13608236.lynkx
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Vraag 7
Wat is uw reactie op het manifest van de 15 burgemeesters dat zij 16 juni jl. 
hebben aangeboden? Kunt u hierbij ingaan op de zorgen van de burgemees-
ters en concreet aangeven hoe u aankijkt tegen het bedrag van € 1,5 mrd. dat 
de burgemeesters noemen? 

Vraag 8
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het Algemeen overleg financiële 
verhoudingen op 2 juli aanstaande?
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